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Hvar, 28. listopada 2019.g.

ZAPISNIK

Sa sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole Hvar ( u dalinjem tekst: Skola) , odr2ane d,ana24.listopada
2019.godine zakazane u 18:30 sati u uredu ravnateljice skole.

Nazodni dlanovi Skolskog odbora:

1. Natalija S6epanovii, predsjednica Skolskog odbora

2. RuZica Curin, dlan

3. BoZo Svetina, dlan

4. Sandra Tudor

Ostali nazodni

1. Nada Jelidii, ravnateljica Skole

Odsutni dlanovi:

1. Jurica Milidi6, dlan
2. Nela Raki6 Paduan, dlans 3. Margita petrid Hraste, dlan

Zapodeto u 18:30 sati.

Zazapisru(,araje jednoglasno izabranBoZo Svetina, dlan Skolskog odbora. Natalija S6epanovi6,
predsjednica Skolskog odbora, uzpozdrav nazodnimaotvara sjednicu, potwttuje da je na istd od sedam (7)
nazodno detiri (4) dlanova, dime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlaLe slijede6i dnermi red:

1. verifikacija zapisnika s prethodne sjednice odrzane 27 . rujna2)r9. g

2. Odluka o dono5enju prethodne suglasnosti za zapoilljavanje uditelja/ice matematike na neodredeno
puno (40 sati tjedno) radno wijeme

3 - Odluka o dono5enju prethodne suglasnosti za zapoilljavanje uditelja/ice fizikena neodredeno nepuno
(16 sati tjedno) radno wijeme



5.

6.

Odluka o usvajanju Pravilnika o ku6nom redu

Odluka o dono5enju prethodne suglasnosti o otpisu knjiZnidne grade iz fonda Skolske knjiZnice

Razno

Dnevni red s navedenim izmjenama je jednoglasno usvojen.

AD 1.) Predsjednica je navela kako u slanju materijala potkrala gre5ka, te je pod privitkom ,,zapisrik"
poslan drugi dokument, predloZila je da se zapisnik sa prethodne sjednice prodita na samoj sjednici, te da ga

se onda stavi na glasovanje.
Nakon Sto su ga dlanovi svatko za sebe proditali, zapisnik je jednoglasno usvojen.

AD 2.) Predsjednica je dala rijed ravnateljici. Ravnateljica je u navela kako su se na natjedaj zauditelja/iclu
matematike na puno (40 sati tjedno) neodredeno radno vrijeme prijavile dvije kandidatkinje. Od kojih je
jedna, Marina Seifert, magistra edukacije matematike, a druga Alenka Beriti6 koja je magistra matematike.
Kandidatkinja Marina Seifert je po Pravilniku o odgovaraju6oj vrsti obrazovanja spada u a kategoriju, a

kandidatkinja u B kategoriju Pravilnika. Povjerenstvo je napravilo testiranje nad kandidatkinjom, i to u
iijelu odradivanja sata, te je kandidatkinja sa visokim ocjenama povjerenstva zadovoljila na testiranju.

Yakon obrazloZenja ravnateljica jetraZilaprethodnu suglasnost zazapoiljavanje M.S., magistra edukacije
na radno mjesto uditeljice matematike na neodredeno puno (40 sati tjedno) radno wijeme.
Predsjednica je todku dala na glasovanje.

Jednoglasno je doneserru Odlrku o davanju prethodne suglasnosti zazapoiljavanje uditeljice matematike na
neodredeno puno(40 sati tjedno) radno vrijeme, Marine Seifert.

AD 3.) Predsjednica je ponovno dala rijed ravnateljici. Ravnateljica je navela kako se na natjedaj uditelja/ice
fizike na neodredeno nepuno (16 sati tjedni) radno vrijeme prijavio samo jedan kandidat i to Nikola Planjar,
strudni prvostupnik inZenjer gradevinarstva, koji je nestrudan, ali s obzirom da je jedini prijavljeni kandidat i
da je ve6 zaposlen na ugovor o radu do 60 dana, rarmateljica traZi suglasnost za zapo5ljavanje navedenog
djelatnike najduZe do 5 mjeseci, odnosno do raspisivanja novog natjedaja za navedeno radno mjesto.
Predsjednica je todku dala na glasovanje. $

Jednoglasno je donesena Odluka o davanju prethodne suglasnosti za zapoiljavanje uditeljica fizike na
odredeno nepuno(16 sati tjedno) radno wijeme anajdtfie do 5 mjeseci odnosno do raspisivanja natjedajaza

.- rvedeno radno mjesto sa Nikolom Planjarom.

AD 4.) Predsjednica je dalarijed rarmateljici. Ravnateljica je izvijestila dlanove kako je na Vije6u roditelja
Pravilnik o ku6nom redu usvojen, te je Sandri Lovrindevid dlanici Skolskog odbora koja je bila odsutna na
pro5loj sjednici kada nije izglasara todka prijedloga pravilnika, ukratko izneseno stajali5te ostalih dlanova sa
pro5le sjednice po pitanju ove todke.
Rasprave nije bilo. Predsjednica je todku dala na glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o usvajanju Pravilnika o ku6nom redu.

AD 5.) Predsjednica je dalarijed ravnateljici. Ravnateljica je objasnila kako se napravilarcvizija Skolske
knjiZnice. Te kako se nakon napravljene revizije doSlo do rezultata kako postoje neke knjige koje su ili
zastarjele ili uni5tene ili izgubljene, te kako bi se do5lo do todnog knjiZnidnog fonda i stanja u knjiZnici je
potrebno izwsiti otpis neke knjiZnidne gade, te tu Odluku donosi ravnatelj aliuz prethodnu suglasnost
Skolskog odbora.
Predsjednica je todku dalana glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o donoSenju prethodne suglasnosti o otpisu knjiZnidne grade izfonda
Skolske knjiZnice.



la dlanove kako je provedena anketa na roditeljskim
i stavljanja u jutarnju smjenu osnovnu Skolu. Anketa se ve6
rovedena je ponovno. A rezultati su sljede6i: od 303
novna Skola bude uvijek ujutro, a 9l je NE odnosno da
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Sjednicaje zar riila u 19:00
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